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Na osnovu cl.l87 i 188 Poslovnika Skupstlne Crne Gore, potpredsjedniku Vlade
Crne Gore, Milutinu Simovicu postavljam sledece

POSLANICKO PITANJE:

Da II je pandemija COVID-19 virusa, koja je sa sobom donijela zatvoranje
granica i otezano dopremanje svih vrsta materijaia, uticala i uspprila
realizaciju kapitajnih projekata na sjeveru drzave kojl su bill u
velikom zamahu?

Obrazlozenje:

Pandemija COVID-19 virusa zatvorila Je granice, te u potpunosti
onemogucila ill usporila prekogranicni protok ljudi i roba. Obzirom da

reallzacija kapitalnih projekata zahtijeva specificnu robu i materijale,
kao i specijainu opremu, koju moraju montlrati specijalisti iz
inostranstva, da 11 su svi ti problemi usporili realizaciju pomenutih
projekata, od kojih ocekijemo rast zaposlenosti i turisticke ponude,
posebno sjevera nase drzave, i u kolikom obimu?

POSLANIK

Sujad Numan^o^
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Predmet: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Suada Numanovica

Po§tovani,

Poslanik, gospodin Suad Numanovic, postavio je sljedece poslanicko pitanje na
koje trazi odgovor, u pisanoj form!, od strane potpredsjednika Vlade za

ekonomsku politiku i finansijski sistem I ministra poijoprivrede 1 rurainog razvoja:

POSLANICKO PITANJE
1

Da II je pandemija COVID -19 virusa, koja je sa sobom donljela zatvaranje
granica I otezano dopremanje svlh vrsta materljala, uticala i usporlla realizaciju
kapitalnih projekata na sjeveru drzave koji su bill u vellkom zamahu?

Na postavljeno pitanje dajemo sljedecl:

ODGOVOR

PostovanI poslanlce Numanovibu,

SvjedocI smo razornih posljedica koje za sobom ostavija pandemija

koronavlrusa sirom svijeta.

Dramatlcne slike i podaci stizall su sa svlh merldljana.

I Crna Gora je mjesece za nama podredila zastiti zdravlja i zivota gradana

najvisem priorltetu.

kao



Istovremeno, ulagali smo dodatne napore da ocuvamo supstancu nase privrede
ipbezbijedimo usibve za njeno ubrzano pokretanje. v

Tokom cijeiog procesa kreiranja odgovora na pande-miju, posebnu paznju
posvetili smo obezbjedivanju uslova da se odrzi kontinuitet realizacije kapitalnih
projekata.

Kontinuirana ulaganja u infrastrukturne projekte, koji trebaju da donesu prijeko
potrebna nova radna mjesta, rast konkurentnosti privrede, kao i podizanje riivoa
pruzanja usiuga u zdravstvu, skolstvu 1 ostaloj drustvenoj infrastrukturi, nove
mogucnosti plasmana proizvoda, potvrda su dugorocne 1 strateske razvojne
polltike, kojoj smo ostall posveceni I u vremenu pandemijske krize.

I pored brojnih otezavajucih okoinosti zbog globaino otezanog uvoza odredenih
materljala I opreme, kretanja radne snage, zahvaljujuci ulozenim naporima,
stanje na terenu je i vise nego zadovoljavajuce.

Ne samo da se odrzao kontinuitet u realizaciji vec zapocetih projekata, vec su
otvorena i brojna nova gradiiista.

U skladu sa Zakljuckom Vlade Crne Gore od 19. marta, a po pristlglim
zahtjevima izvodaca radova reaiizovana su avansna placanja u iznosu od p'reko
9,2 miliona eura, paje ukupna realizacija Uprave javnih radova do danas22,5
miilona eura, od cega cak 13,4 miliona za projekta na sjeveru Crne Gore.

Na realizaciji razvojnih projekata izgradnje Ski centara na Bjelasici sa
Kolasinske, Bjelopoljske i Mojkovacke strane, ski centra na Durmitoru i Ski
centra na Hajli u Rozaja i valorizaciji Dalovica peclne, a koji podrazumi-jevaju
izgradnju putne infrastrukture, pristupnih saobracajnica i parkinga, elektro i
telekomunikacione infrastrukture, sistema vodosnabdijevanja i odvodenja
otpadnih voda, usiuzno-ugostiteljskih objekata, zicara, ski staza, pjesackih
staza, ukupno je do sada utroseno preko 60 miliona eura.

Istom dinamikom nastavljena je i izgradnja infrastruk-turnih projekata koji Imaju
za cilj poboljsanje uslova zivota i rada gradana na sjeveru.

Nastavljena je izgradnja vrtida i gradske trznice u Rozajama, a u apri u je
otpoceta Izgradnja sportske sale gimnazije i srednje strucne skoie.

Nastavljena je I faze izgradnje pasarele u Mojkovcu i otpoceli su radovi II
zavrsne faze. |
Nastavljaju su radovi na izgradnji transfer stanice u Andrijevici, a uskoro se u
Andrijevici ocekuje i pocetak uredenja spomen parka "Knjazevac".

Pocetkom aprila zakljucen je ugovor za izgradnju recik-laznog centra u
Beranama, a radovi na izgradnji takvog centra u Mojkovcu izvode se
planiranom dinamikom.

Izgradnja osnovne i muzicke skole "Dusan Korac" u BIjelom Poiju odvija se
odiicnom dinamikom.



Pocetkom aprila zakljucen je ugovor za izradu projekte dokumentaGije i
izgradnju I faze garaze u Kolasinu.

U toku je i intenzivna izgradnja lokalne infrastrukture, gradskih saobracajnica i
sanacija lokalnih puteva.

Uprava Javnih radova je za potrebe realizacije projekata u okviru programa
"Izgradnja lokalne infrastrukture" sa opstinama zakljuclla pojedinacne ugovore
ukupne vrijednosti oko 8 mlliona eura.

Svi ovi projektl 1 njihova odiucna reallzacija, najboija su garancija unapredenja

kvaliteta zivota na nasem sjeveru. Posebno nas u to uvjeravaju brojni novl

preduzetnlckl iskoraci koje biljezimo u poljoprivredi i u turlzmu.

DNIKVLADE

IVtl


